
 
RESUM MESA NEGOCIADORA 17/6/2021 

 

Ordre del día 

1. Informe del President 

Comença amb l’anunci de la vaga convocada per STEPV-IV a la universitat i 
l’anunci d’acord respecte dels serveis mínims. Dóna la paraula a Iglesias, que 
aprofita per explicar els motius de la convocatoria i anima a la resta a sumar-se 

 

2. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de canvi d’adscripció d’àrea 
de coneixement. 

El vicerector ens informe del procediment que han de seguir els PDI adscrits a 
les àrees de Producció Vegetal i Fisiologia Vegetal per canviar-se a la nova de 
Bioquímica i Biologia Molecular (motivat per l’aparició de la nova titulació de 
Bioquímica i Biologia Molecular). 

Aprofitant el tema, A Tomás pregunta com quedarà la situació dels tècnics de 
l’hivernacle que també estaven adscrits a l’antiga titulació d'Enginyeria 
Agroalimentària. Si han pensat en ells i com els afectarà. 

El VOAP ens diu que la part d’investigació es queda igual. La part de la 
docència no em sap dir. Carlos diu que els tècnics estan adscrits als 
departaments. 

Nosaltres responem que ho sabem, però que dins de cada departament cada 
àrea és completament diferent a la resta i el treball no té res a veure. 

S'obre un debat sobre la manca de promoció que pateixen, precisament per 
eixa dependéncia del departament i que pot incloure diversos perfils 
professionals, sense relació entre ells. 

Remarquem que la formació i la promoció han de ser fonamentals per tal de 
garantir l’adequació a les noves funcions. Anunciem que estarem pendents 
davant l’acceptació, per part de Carlos Martínez, de la necessitat de reforçar la 
formació de tot el col·lectiu. 

3. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la convocatòria de 
places de professorat dels cossos docents universitaris i de contractat doctor, 
proposta de perfils i de la composició de les comissions de concursos d'accés i 
de les comissions de contractació amb la corresponent modificació de l'RLT de 
PDI. 

Són les places que ens han cedit des de València. 

Des de CCOO pregunten sobre el procediment que se segueix per assignar els 
representants de la part sindical. 

 



4. Torn obert de paraules. 

• CCOO demana que envien a les seccions sindicals la nota de protesta que va 
enviar a la subdelegació del govern, per tal d’evitar les sancions econòmiques 
que estaven imputant-se als participants identificats en la visita de Felip VI, 
acceptant el vicerector. 
 

• Conveni Col·lectiu 

Recordem que és l'única autonomia sense conveni i que ens van 
enganyar tant l'empresa com a les persones treballadores de l'UJI. 
 
Es demana que s'estudie la diferència econòmica entre el que es paga i 
el que s'hauria de pagar per a esmenar la precarietat i s'estudie un pla 
de sostenibilitat per a reduir aquesta precarietat 
 
El Vice manifiesta la intención conjunta de reclamar el convenio  

 

• Contractació UBE, model d’investigació a la carta,  
 

Preguntem per una oferta de treball a temps parcial al Centre d’Instrumentació 
Científica amb un sou brut de quasi 500 € lligat a un projecte d’investigació 
d’UBE i si això implicava una cessió d’un treballador o alguna altra particularitat 
Carlos Martinez respon que el sou està lligat a l’horari (6 h) i és adequat al que 
cobren la resta de tècniques. l’oferta l’han fet a la borsa activa del Centre. 
Manifestem la sorpresa pel model d’investigació que permet desenvolupar a 
empreses qüestionades per la seua empremta mediambiental, els recursos de 
la universitat pública. No poden dir-mos res més sobre la finalitat concreta. 

 

• Recuperació del dia 24; el personal de l’UJI ja té contemplat aquestes hores al 
model de gestió horària  

 
La convocatòria d’altres reunions on ha d’estar el vicerector, fa que s’alce la 
mesa a les 11,30 
 

 
 

 


